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از سوی بورس کالا
نحوه عرضه محصولات در هفته 

آینده ابلاغ شد

بورس کالای ایران نحوه عرضه محصولات در 
هفته منتهی به ۴ مهر ماه را ابلاغ کرد.

عرضه  عملیات  گزارش کالاخبر،مدیریت  به 
بورس کالای ایران در نامه ای اعلام کرد: با توجه 
به تعطیلی روز شنبه ۳۱ شهریور ماه، روزهای 
عرضه برخی از محصولات در هفته منتهی به ۴ 

مهر ماه تغییر کرد.
ماه  مهر  اول  یکشنبه  روز  در  ترتیب  این  به 
سنگ آهن، کنسانتره سنگ آهن، گندله و آهن 
سایر محصولات  و  اختصاصی  ورق  اسفنجی، 
عرضه شده طبق روال شنبه هر هفته در تالار 
تالار  یابی در  بهین  صنعتی و محصولات غیر 

پتروشیمی عرضه می شود.
شمش  کاتد،  مس  نیز  مهرماه   ۲ دوشنبه 
خالص آلومینیوم، شمش روی و شمش سرب 

در تالار صنعتی عرضه می شود.
عرضه مابقی محصولات طبق روال عادی هر 

هفته صورت خواهد پذیرفت.

در دیدار مدیر امور شعب بانک صادرات 
استان زنجان از شعبۀ بیمه سرمد مطرح 

شد
افزایش رضایتمندی از روند رو 

به رشد بیمه سرمد و کاهش زمان 
پرداخت خسارت 

 به گزارش روابط عمومی بیمه سرمد، محبي 
جهرمي مدیر امور شعب بانک صادرات استان 
زنجان با حضور در شعبه بیمه سرمد در این 
استان ضمن تقدیر و  تشکر از خدمات ارزنده و 
روند رو به رشد بیمه سرمد نسبت به کاهش 
و  نمود  ابراز خرسندی  پرداخت خسارت  زمان 
خواستار توجه ویژه به بیمه گزاران بانک صادرات 

شد.
استان  بیمه سرمد  رئیس شعبه   مصطفوی 
زنجان نیز در این دیدار صمیمی خدمت رسانی 
اولویت های  از  را  بانک صادرات  بیمه گزاران  به 
بیمه سرمد برشمرد و تلاش برای افزایش مراکز 
درمانی تحت پوشش بیمه سرمد را به منظور 
از  عزیز  بیمه گزاران  برای  دسترسی  سهولت 

مهم ترین دغدغه های شعبه دانست.

آگهی مزایده عمومی املاک بانک 
ایران زمین شماره ج/1403

شرکت پشتیبانی و فروش ابنیه حافظ )سهامی 
خاص( به نمایندگی از بانک ایران زمین در نظر 
)فایل  ذیل  در شهرهای  املاک مشروحه  دارد 
مزایده  طریق  از  نقدی  شرایط  با  را  پیوست( 

عمومی به فروش رساند.
درج  تاریخ  از  توانند  می  محترم  متقاضیان 
آگهی لغایت تا )ساعت ۱6( روز یکشنبه مورخ 
0۱/07/۱۴0۳ با مراجعه به نشانی: تهران، بلوار 
شمالی،  تبریزی  شمس  خیابان  میرداماد، 
 ۲ شماره  ساختمان  رای،  نیک  خیابان  نبش 
بانک ایران زمین، پلاک ۱ طبقه اول نسبت به 
دریافت اوراق شرکت در مزایده و تحویل پاکات 
پیشنهاد خود اقدام فرمایند. ضمنا با مراجعه 
به وب سایت شرکت گروه توسعه ابنیه حافظ 
www.hafezconstruction. :آدرس به 
ir و همچنین اسکن QR-Code آگهی مزایده و 
فایل های پیوست نیز تصویر اسناد مزایده قابل 

مشاهده و دریافت است.
با  بیشتر  اطلاعات  کسب  جهت  همچنین 
حاصل  تماس   09۳۳96۱0۲7۲ تلفن:  شماره 

فرمایید.

رئیس اداره نظارت بر انتشار و ثبت اوراق 
بهادار بدهی سازمان بورس اعلام کرد

امکان انتشار اوراق قابل بازخرید 
قبل از سررسید فراهم شد

اوراق  ثبت  و  انتشار  بر  نظارت  اداره  رئیس 
بهادار بدهی سازمان بورس، با اشاره به اصلاح 
از  مرابحه،  اوراق  انتشار  ماده ۱۴ دستورالعمل 
امکان انتشار اوراق مرابحه قابل بازخرید قبل از 

سررسید خبر داد. 
مرتضی چشان در گفت وگو با خبرنگار پایگاه 
خبری بازار سرمایه ایران )سنا(، گفت: با توجه 
مرابحه،  اوراق  انتشار  دستورالعمل  اصلاح  به 
منتشر شده  مرابحه  اوراق  همه  می تواند  بانی 
بلند مدت را قبل از سررسید از دارندگان اوراق 
بازخرید کند، منوط بر این که جزئیات بازخرید 
قیمت  زمان،  جمله  از  سررسید  از  قبل  اوراق 
بازخرید و سایر شرایط آن از پیش تعیین شده 
و در مدارک و مستندات انتشار اوراق از جمله 
شرط  صورت  به  وکالت  قرارداد  و  ثبت  بیانیه 

ضمن عقد درج شود.
اوراق  ثبت  و  انتشار  بر  نظارت  اداره  رئیس 
بهادار بدهی سازمان بورس و اوراق بهادار، در 
ادامه با اشاره به این که تا پیش از این، بانی بر 
اساس ماده ۱۴ دستورالعمل پیش گفته، مشابه 
سایر خریداران صرفا امکان خرید اوراق مرابحه 
را منوط به وجود سفارش فروش، از بازارثانویه و 
براساس قیمت بازار داشته است، اعلام کرد، با 
اضافه شدن ماده ۱۴ جدید و جایگزین شدن ماده 
۱۴ قبلی به عنوان تبصره ماده ۱۴، علاوه بر تداوم 
امکان خرید اوراق توسط بانی از بازار ثانویه، بانی 
می تواند بر اساس شرایط پیش گفته اقدام به 
بازخرید اوراق کرده و دارندگان اوراق در صورت 
توافق اولیه در مدارک و مستندات انتشار اوراق 
موظف به فروش اوراق مرابحه منتشر شده قبل 

از سررسید به بانی هستند.
چشان در تشریح ویژگی های این اوراق تاکید 
کرد: انتشار اوراق قابل بازخرید قبل از سررسید، 
امکان تامین مالی در بازهای زمانی کوتاه مدت 

و بلند مدت را برای بانیان اوراق فراهم می کند.

در راستای بررسی تحقق اهداف و همدلی با 
همکاران و شبکه فروش

حضور مدیرعامل بیمه کوثر در 
استان خراسان رضوی

جمعی  همراهی  با  کوثر  بیمه  مدیرعامل 
از  بازدید  برای  ستادی  مدیران  و  معاونان  از 
سرپرستی استان خراسان رضوی در این استان 

حضور یافت.
به گزارش روابط عمومی و تبلیغات بیمه کوثر، 
دکتر آقادادی و هیئت همراه  برای رصد و بررسی 
عملکرد سرپرستی استان خراسان رضوی در این 
استان حضور یافت و شنونده دغدغه های شبکه 

فروش و کارکنان این سرپرستی بود. 
ایشان در این نشست صمیمی ضمن تبریک 
اعیاد ماه مبارک ربیع الاول با اشاره به روحیه 
خراسان  مردم  خدمت رسانی  و  میهمان نوازی 
رضوی افزود: به یمن حضور امام رئوف حضرت 
علی ابن موسی الرضا )ع( در شهر مشهد، مردم 
سال های  از  را  خدمت رسانی   رسم  شهر  این 
تکریم  و  جایگاه  اهمیت  و  گرفته اند  فرا  دور 
نیروی انسانی برای شما عزیزان همواره مهم و 
حائز اهمیت بوده است. بیمه کوثر نیز به مدد 
تلاش های شما همکاران گرامی توانسته است به 
برکت نام خود که خیر کثیر است در راه جلب 
رضایتمندی مشتریان و ارائه خدمات با کیفیت 

به آنها قدم بردارد. 
وی در ادامه با بررسی عملکرد شبکه فروش 
مدیریت  به  را  آنها  استان،  این  نمایندگان  و 
ریسک بیش از پیش در راستای افزایش رضایت 
مشتریان و سودآوری تشویق کرد و توجه ویژه 
و  رشته ها  کلیه  در  متوازن  پرتفوی  ترکیب  به 
همچنین ارائه خدمات برخط در حوزه صدور و 

خسارت را از اهم برنامه های بیمه کوثر خواند. 
در پایان این دیدار مدیرعامل بیمه کوثر در 
فضایی دوستانه با همکاران، نمایندگان و شبکه 

فروش به گفت و گو نشست.

بازار سرمایه نیمه اول سال را در حالی به پایان می برد 
که هنوز نتوانسته رشد مطلوبی داشته باشد. آنطور که 
فعالان بازار می گویند حالا بستر های حداقلی برای رشد 
بازار فراهم است و افرادی در راس تصمیم گیری قرار 
دارند که دست کم میدانیم باور های اقتصادی آن ها در 
تضاد با بورس نیست و با یک تصمیم می توانند آن رشد 
مورد انتظاررا آغاز کنند. روند معاملات بازار، اما به گونه 
دیگری رقم خورده و روند تغییرات کندتر از آن است که 

بتواند بازار سهام را به رونق برساند.
در حالی که بورس همچنان با مشکلات نرخ بهره و 
سرکوب دلار نیما دست و پنجه نرم می کند، در سمتی 
دیگر ادامه محدودیت دامنه نوسان در حال سلاخی 
این  بازار سرمایه است.  مانده در  باقی  اعتماد  اندک 
محدودیت که در پی ترور اسماعیل هنیه در تهران 
رخ داد، آن طور که »رحمان رحیمی« کارشناس بورس 
می گوید حالا این پالس را می دهد که احتمالا خطرات 
جنگ همچنان برقرار است و تعلل در رفع آن نیز به 
همین دلیل است. بر این اساس روند معاملات بازار 
سهام در دومین روز هفته به گونه ای رقم خورد که 
شاخص کل با افت 9 هزار و 96۳ واحدی در سطح دو 
میلیون و 6۵ هزار واحدی ایستاد. شاخص هم وزن بازار 
نیز در پایان بورس روز یکشنبه هزار و ۸۴0 واحد کاهش 

ارتفاع داد و به سطح 67۴ هزار واحد رسید.
چشم بورس به رفع سه تهدید مهم بازار

رحمان رحیمی، کارشناس بازار سرمایه در گفتگو با 
اقتصاد ۲۴ عنوان می کند: بازار در یک ماه گذشته که 
تعریفی نداشته و مردم و سهامداران بیشتر منتظر این 
هستند که ببینند اقدامات عملی بالاخره انجام می شود 
یا خیر. از وعده های خود آقای پزشکیان که گفته بود با 
قیمت گذاری دستوری مخالف هستند تا آقای همتی که 
چند بار در مصاحبه های خود بر این موضوع تاکید کرد 

و البته عملکرد رئیس جدید بورس.
به گفته او علاوه بر این ها در حال حاضر بحث فاصله 
ارز دلار نیمایی و آزاد مطرح است که در کنار رفع قیمت 
خیلی  شرکت ها  محصولات  روی  از  دستوری  گذاری 
می تواند به بازار کمک کند. اگرچه امروز دیدیم که روند 
افزایش دلار نیما سرعت داده شد و تا نزدیک ۴6 هزار 

تومان رفت و این خودش نویدی برای بورس است.
می افزاید:  همچنین  سرمایه  بازار  کارشناس  این 
موضوع کاهش نرخ بهره نیز با توجه به اینکه خود آقای 
همتی وزیر اقتصاد نیز اشراف کاملی در بانک مرکزی 
دارند کمک زیادی به بازار خواهد کرد و استقبال از بازار 
سهام بیشتر می شود. برای کم کردن نرخ بهره نمی توان 
رقمی گفت، چرا که باید جمیع جهات در اقتصاد بررسی 

شود، اما اگر دشمنی نهانی با بازار سرمایه نکنند تا حد 
معقولی می توان نرخ بهره را پایین آورد.

نوسان گیران معاملات بازار را تسهیل می کردند
باید  سهام  بازار  می کند:  تصریح  ادامه  در  رحیمی 
بستری باشد برای این که نه تنها سرمایه گذاران بلند 
مدت و سرمایه گذاران خرد بلکه نوسان گیر یا همان 
سفته بازان هم فعالیت کنند. این گروه نباید در جامعه 
بار منفی داشته باشد، چون خیلی وقت ها معاملات را 
تسهیل می کنند، اما الان می بینیم که آن ها هم در بازار 
نیستند. به گفته وی زمانی افرادی که خبره و حرفه ای 
بودند می آمدند نوسان گیری می کردند، ولی چون بازار 
در چند سال گذشته پیش بینی پذیر نبود آن ها هم 
از بازار فراری شدند. اگر اصلاحاتی که پیش تر عرض 
کردم انجام شود این افرادی هم که از بازار خارج شدند 

دوباره وارد می شوند و اقبال از بازار بهتر خواهد شد. 
در نتیجه نیمه دوم سال بازار بهتری را خواهیم داشت. 
این ها میسر نخواهد شد جز زمانی که از طریق رئیس 

سازمان بورس از بازار سرمایه دفاع بشود.
این کارشناس بازار سرمایه در بررسی وضعیت کنونی 
بازار با اشاره به تعلل در برداشتن محدودیت دامنه 
نوسان خاطرنشان می کند: بعد از آن اتفاق تروریستی 
که در تهران رخ داد، اشکالی که در بازار سرمایه رخ داد 
این بود که دو روز مسکوت ماند و دامنه نوسان را کم 
نکردند. حتی در یکی دو روز اول می توانستند بازار را 
تعطیل کنند؛ این خودش ضربه بدی به همان اعتماد 
اندکی بود که در میان سهامداران وجود داشت. فکر 
می کنم که تصمیم گیران دچار همان تعلل این بار در 

برداشتن محدودیت دامنه نوسان شده اند.

به باور وی با توجه به اینکه التهابات منطقه خاورمیانه 
کاهش داشته و احتمال وقوع جنگ پس از ترور هنیه 
در تهران کم شده بنابراین یکی از اقدامات زودهنگام این 
می تواند باشد که زودتر دامنه نوسان به حالت عادی 
برگردانده شود. وقتی که دامنه نوسان محدود باشد 
سرمایه گذاران دلهره دارند و این احتمال را می دهند 
و  سیاسی  ریسک های  این  و  التهابات  این  هنوز  که 
منطقه ای وجود دارد و در نتیجه کمتر به بازار سرمایه 

اعتماد می کند.
پیش بینی شاخص کل بورس در نیمه دوم سال

رحیمی در پایان به پیش بینی شاخص کل پرداخته 
و می گوید: من به نیمه دوم سال با وجود همه این 
اتفاقات خوشبین هستم و فکر می کنم شاخص کل تا ۲ 

میلیون و ۵00 هزار واحد را بتواند ببیند.

وزیر کار و دولت اگر می خواهند بدانند چقدر در توزیع وام های بانکی 
فساد و بی قانونی می شود، بهتر است سری به کانون ها بزنند و ببینند 
هر روز چه تعداد از بازنشستگان با در دست داشتن رسید های ثبت نام 

وام به این کانون ها مراجعه می کنند.
به گزارش ایلنا، ماجرای وام های نجومی از مدیران بورس گرفته تا 
کارمندان و مدیران بانک ها و البته مدیران ارشد بانک مرکزی، در روزهای 
اخیر به سرخط اخبار بدل شده است؛ آنهم در زمانی که صندوق های 
بازنشستگی ادعا می کنند کفگیرشان به ته دیگ رسیده و نمی توانند به 

بازنشستگان بدون قرعه کشی و صف، وام ۳0 میلیون تومانی بپردازند!
در صندوق تامین اجتماعی، بازنشستگان و مستمری  بگیرانی داریم که 
دو سال است در انتظار برنده شدن در قرعه کشی وام ضروری هستند 
اما هنوز نوبت شان فرا نرسیده! »کاظم فرج اللهی« فعال صنفی کارگران 
ایلنا می گوید:  انتقاد از این شرایط نابرابر به  شاغل و بازنشسته در 
امسال وامی که قرار است تامین اجتماعی به بازنشستگان بدهد، فقط 
۳0 میلیون تومان است، سال قبل ۲0 میلیون و سال قبل تر ۱۲ میلیون 
تومان بود؛ ظاهراً بعد از اعتراضات مکرر بازنشستگان نسبت به توزیع 

وام ها، در سال های اخیر سامانه ای درست شد و قرار شد بازنشستگان 
متقاضی در این سامانه به صورت غیرحضوری ثبت نام کنند و هر زمان 

که نوبت شان رسید، وام بگیرند.
او اضافه کرد: این سامانه ایجاد شد و عده ای هم در آن ثبت نام 
کردند؛ بازنشستگانی داریم که تعداد آن ها کم هم نیست که زمانی 
برای ثبت نام وام به کافی نت مراجعه کرده اند و هزینه برای ثبت نام 
وام پرداخته اند و امروز رسیدهای ثبت نام را همچنان در دست دارند؛ 
این بازنشستگان دو سال قبل برای وام ۱۲ میلیون تومانی ثبت نام 
کرده بودند اما هنوز نوبت شان نرسیده! حتی رسید ثبت نام برای وام 
کمتر از ۱0 میلیون تومانی نیز دست بازنشستگان دیده ایم! و این یعنی 

بازنشسته دو سال است منتظر وام است و خبری نمی شود!
این  داشتن  با در دست  بازنشستگان  فعال صنفی،  این  گفته  به 
جواب  بار  هر  و  می کنند  مراجعه  بازنشستگان  کانون  به  رسیدها 
می شنوند به خانه بروید وقتی نوبت تان شد با پیامک به شما اطلاع 
داده می شود اما برای اکثریت قابل توجه این بازنشستگان، هنوز این 

پیامک اعلام وصول نشده است.
فرج اللهی با بیان اینکه علیرغم درست شدن سامانه هنوز کار به 
سامان نشده؛ تاکید کرد: یکی از مطالبات جدی بازنشستگان کارگری 
مشخص شدن وضعیت وام ها و توزیع آن است؛ این وام ها در اختیار 
چه کسانی قرار می گیرد؛ چرا بازنشستگان بعد از سال ها انتظار هنوز به 
سر صف نرسیده اند؛ سهمیه بندی چگونه است و توزیع این سهمیه ها 

بر چه مبنایی انجام می شود؟!
از دریافت وام  ناعادلانه مستحقان  این سیستم  »بدون تردید در 
محروم می مانند« این فعال صنفی بازنشستگان با بیان این مطلب 
می افزاید: در این شرایط وام های کلان و نجومی به افراد قدرتمند و 
صاحبان نفوذ مانند نمایندگان مجلس، مدیران اقتصادی و بانک ها 
داده می شود؛ اخیراً اعلام شد حدود هزار میلیارد تومان وام به کارکنان 

بانک ها داده شده و آقای همتی در دفاع از این قضیه، مدعی  شده است 
کارمندان بانک چون زحمتکش و سختکوش هستند، بعد از دو سال 
می توانند وام های کلان مسکن با بهره ۴ درصد و بازپرداخت طولانی 

بگیرند!
او ضمن انتقاد از این استدلال که مصداق یک بام و دو هواست و 
به نوعی توهین به کارگران و بازنشستگان زحمتکش کشور است؛ ادامه 
می دهد: در این میان، سرنوشت مغموم بانک رفاه کارگران بسیار جالب 
است؛ این بانک با سرمایه بین النسلی کارگران و با هدف رفاه حال آن ها 
ایجاد شده؛ حال به کارمندانی که در این بانک استخدام می شوند، بعد 
از دو سال از سرمایه کارگران وام کلان تعلق می گیرد و خانه می خرند؛ 
در حالیکه کارگران شاغل و بازنشسته ای که بانک رفاه و منابع آن اساساً 
متعلق به آن هاست، از گرفتن یک وام ناچیز ۲0 یا ۳0 میلیون تومانی 

هم بی نصیب و محروم هستند.
فرج اللهی با بیان اینکه یک شبکه رانت گسترده در توزیع وام ها و 
تسهیلات بانکی کشور حاکم است که در این شبکه گسترده و تودرتو، 
سر کارگران و شاغل و بازنشسته، همیشه بی کلاه می ماند؛ تصریح 
توزیع  بر  مافیا  که  شرایطی  در  و  شبکه ای  چنین  وجود  با  می کند: 
ثروت های ملی و تسهیلات بانکی چنبره زده، نمی توان انتظار داشت 
»عدالت اجتماعی« محقق شود؛ در این میدانِ نابرابر، سهم یک عده ی 

بسیار کم، همه چیز است اما سهم اکثریت جامعه هیچ است.
این فعال صنفی حقوق بازنشستگان در پایان می گوید: وزیر کار و 
دولت اگر می خواهند بدانند چقدر در توزیع وام های بانکی فساد و 
بی قانونی می شود، بهتر است سری به کانون ها بزنند و ببینند هر روز 
چه تعداد از  بازنشستگان با در دست داشتن رسید های ثبت نام وام به 
این کانون ها مراجعه می کنند، مراجعاتی که بی پاسخ می ماند و موجب 
می شود بازنشسته دل شکسته و ناراضی از شرایط، با دست خالی به 

خانه برگردد و بازهم بیهوده انتظار بکشد.

 محدودیت دامنه نوسان برای بورس ادامه دارد

دلهره در بازار سرمایه
گروه اقتصاد - در حالی که بورس همچنان با مشکلات نرخ بهره و سرکوب دلار نیما دست و پنجه نرم می کند، در سمتی دیگر ادامه محدودیت دامنه نوسان 
در حال سلاخی اندک اعتماد باقی مانده در بازار سرمایه است. این محدودیت که در پی ترور اسماعیل هنیه در تهران رخ داد، آن طور که »رحمان رحیمی« 

کارشناس بورس می گوید حالا این پالس را می دهد که احتمالا خطرات جنگ همچنان برقرار است و تعلل در رفع آن نیز به همین دلیل است.

مافیای وام های بانکیسرِ کارگران و بازنشستگان سال هاست بی کلاه مانده است!

به باور رحیمی 
با توجه به اینکه 
التهابات منطقه 

خاورمیانه 
کاهش داشته 

و احتمال وقوع 
جنگ پس از 
ترور هنیه در 

تهران کم شده 
بنابراین یکی 

از اقدامات 
زودهنگام این 
می تواند باشد 

که زودتر دامنه 
نوسان به حالت 
عادی برگردانده 

شود

دکتر بهاری فر مدیرعامل شرکت بیمه حکمت صبا ضمن افتتاح ساختمان 
جدید شعبه مشهد ، با حضور در جمع کارکنان شعبه و نمایندگان فروش 
استان خراسان رضوی با اشاره به اهمیت و نقش کلیدی شعب در موفقیت 
شرکت تاکید کرد که با اجرای سیاست شعبه محوری ، اختیار عمل و مسئولیت 
نیازها و شرایط  به  با توجه  بتوانند  تا  بیشتری به شعب واگذار خواهد شد 
بومی و محلی ، خدمات بهتر و سریع تری را به مشتریان به خصوص جامعه 

سهامداری ارائه دهند.
به گزارش روابط عمومی شرکت بیمه حکمت صبا ، دکتر بهاری فر مدیرعامل 
اینکه درگذشته بیش از  با اشاره به  و نایب رئیس هیات مدیره این شرکت 
داشته  اختصاص  درمان  و  ثالث  های  بخش  در  پرتفوی شرکت  درصد   ۸۳
است ، اظهار داشت : با اتخاذ تدابیر جدید و اصلاح ترکیب پرتفوی شرکت ، 
موفق شدیم جلوی تمدید قراردادهای زیانده را گرفته و به سمت فعالیت های 
سودآورتر حرکت کنیم . ایشان با بیان اینکه در صنعت بیمه باید هرروز یاد 

بگیریم ، بر لزوم یادگیری مستمر و به روز رسانی دانش کارکنان تاکید نمود.

بالای سهامداران  تعداد  به  اشاره  با  بیمه حکمت صبا  مدیرعامل شرکت 
شرکت ، گفت : امروز شرکت بیمه حکمت صبا بالاترین تعداد سهامدار را 
در بین نیروهای مسلح را داراست و ارتش جمهوری اسلامی ایران ظرفیت 
بسیار بالایی دارد . سهامداران ما صبور و قدرشناس هستند و ما باید اعتماد 
این سرمایه های ارزشمند را جلب و رضایتمندی آنها را افزایش دهیم . ایشان 
بازار رقابتی  اعتماد سهامداران و موفقیت در  : برای جلب  افزود  ادامه  در 
بیمه می بایست چابک بشویم و این چابکی زمانی اتفاق می افتد که دانش 
بیمه ای داشته باشیم و همه ارکان شرکت باید خودشان را به دانش بیمه 

مجهز نمایند .
دکتر حجت بهاری فر ضمن اشاره به ترکیب جدید اعضای هیات مدیره و 
ابراز رضایت از این ترکیب گفت : هیات مدیره جدید ترکیبی از افراد با تجربه و 
کارآمد است که در راستای بهبود عملکرد و ارتقای جایگاه شرکت بیمه حکمت 
. از سوی دیگر مصوبه مهمی در  صبادر صنعت بیمه صورت گرفته است 
شورای عالی بورس به تصویب رسید که بر اساس آن ، سهام بانک سپه به 

ارتش جمهوری اسلامی ایران منتقل خواهد شد. با اجرایی شدن این مصوبه ، 
ارتش مالکیت بیش از 60درصد از سهام بیمه حکمت صبا را در اختیار خواهد 

گرفت .
دکتر بهاری فر در ادامه افزود : این تغییرات تنها آغاز راه است و برای رسیدن 
به اهداف بلندمدت شرکت نیازمند تلاش جمعی همه همکاران هستیم . اگر 
بخواهیم به جای مناسب برسیم همه باهم باید رشد کنیم.ایشان با تاکید بر 
اهمیت نقش شعب در موفقیت شرکت و اینکه سیاست کاری شرکت شعبه 
محوری خواهد بود اظهار داشت : از این پس تصمیم گیری ها و اجرای برنامه 
ها در سطح شعب بیشتر مورد توجه قرار خواهد گرفت و به این ترتیب می 
توانیم نیازهای مشتریان را به صورت دقیق تر پاسخ دهیم.مدیرعامل شرکت 
بر اهمیت همکاری و همدلی همه کارکنان در  پایان  بیمه حکمت صبا در 
دستیابی به اهداف شرکت تاکید کرد و گفت : با توجه به نگاه نو و سیاست 
ها و استراتژی های جدید ، انتظار داریم در پایان سال۱۴0۳ و سال های آینده 

شاهد رشد قابل توجه سودآوری شرکت باشیم.

دکتر بهاری فر در حاشیه افتتاح ساختمان جدید شعبه مشهد عنوان کرد
سیاست کاری شرکت بیمه حکمت صبا شعبه محوری است

خواب طولانی فروشندگان نوشت افزار
رئیس اتحادیه صنف فروشندگان نوشت افزار و لوازم مهندسی تهران از تعطیلی حدود ۱00 واحد نوشت افزار 

در سال گذشته خبر داد. او پیش بینی کرد امسال هم تعداد زیادی از واحدهای صنفی نوشت افزار تعطیل شوند
به گزارش اکوایران؛ این روزهای طبق داده های رسمی صنف نوشت افزار  اگر یک خانواده در پیک خرید یعنی 
از ۱۵ شهریور تا ۱۵ مهر ماه، ۱0 تا ۱۲ عدد مداد برای مصرف یک سال دانش آموزش، خریداری می کرد، در 
حال حاضر، خرید خود را به یک یا دو عدد، کاهش داده و با اتمام کالا، دوباره در طول سال، خرید می کند؛ به 
دلیل وضعیت بد اقتصادی از بودجه ای که خانواده ها برای خرید نوشت افزار، اختصاص می دادند، کم شده و یا 
کیفیت نوشت افزاری که می خرند، پایین آمده. طبق داده های منتشر شده از سوی اتاق اصناف تهران، در حالی 
که اغلب خانوارها توان خرید ندارد که در مقابل خیلی  قیمت  بسیاری از نوشت افزارها کمتر از تورم رشد کرده اند 
و تولیدکننده ها و واردکننده های ما متحمل فشار می شوند. در سال های اخیر  افت قدرت خرید مردم و تا حدی 

دیجیتالی شدن زندگی هر سال منجر به افت تقاضا در بازار نوشت افزار شده است.
در این شرایط به گفته محسن گلستانی، رئیس اتحادیه صنف فروشندگان نوشت افزار و لوازم مهندسی 

تهران،خیلی از ارگان ها از برگزاری نمایشگاه های پاییزه حمایت می کنند که مشکلی بر مشکلات صنف افزوده.
رئیس اتحادیه صنف فروشندگان نوشت افزار و لوازم مهندسیِ تهران، می گوید: این نوع، نمایشگاه ها از نظر 
حفظ  و حمایت از حقوق مصرف کننده مزیت خاصی نداشته و به دلیل هزینه های بالا، اجاره های غرفه و نیروهای 
کار، قیمت فروش کالا در اکثر موارد اگر بالاتر از خرده فروش های واحدهای صنفی نباشد، پایین تر هم نیست. 
او می افزاید: حال شاید در برخی موارد، قیمت ها پایین باشد اما به صورت میانگین، قیمت ها مشابه سطح خرده 
فروشی است و این از مواردی است که باید مورد پیگیری بیشتری قرار گیرد که سال آینده یا این نمایشگاه ها برگزار 

نشود و یا اگر برگزار می شود حقوق واحدهای صنفی هم رعایت شود.
به گفته گلستانی ازسال گذشته حدود ۱00 واحد صنفی ما تعطیل شده اند و فکر می کنیم که امسال هم خیلی از 
واحدهای صنفی ما مجبور به تعطیلی شوند؛ واحدهای صنفی که بخشی از مردم بوده و از این راه در حال ارتزاق 
هستند. طبق اعلام اتاق اصناف تهران او می افزاید: تصمیمات به نحوی گرفته شود که همکاران ما هم بتوانند زندگی 

خود را تامین کرده و مجبور به ترک کردن فروشگاه ها و واحدهای صنفی خود نباشد.


